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С Ъ В Е Т    З А    Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 
 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 33 

 

от редовно заседание, състояло се на 10.10.2024 г. 

 

 

ПРИСЪСТВАТ: д-р Габриела Наплатанова – и.д. председател на СЕМ,  Галина 

Георгиева, Къдринка Къдринова, Пролет Велкова, д-р Симона Велева 

 

Начало на заседанието: 11:00 часа, водено от Габриела Наплатанова 

Съставил протокола – Николина Джидрова 

 

 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

 

1. Допускане на кандидатите за генерален директор на Българското национално 

радио до трети етап от процедурата за избор - изслушване. Приемане на правила за 

изслушването. 

 

2. Доклад от дирекция Лицензионни, регистрационни, правни режими и 

международна  дейност относно: 

а) уведомление от Резон ООД за прекратяване на дейността по предоставяне на 

медийна услуга по заявка; 

б) заявление по чл. 125ж от Закона за радиото и телевизията от Резон ООД  за 

вписване на нелинейна медийна услуга; 

в) административнонаказателно производство, образувано с АУАН № НД-01-

14/12.09.2024 г.  

Вносител: Д. Петрова 

Докладва: С. Николова. Кр. Димитров 

  

3. Доклади от Обща администрация относно услуги, необходими за дейността на 

Съвета за електронни медии. 

Вносител: Eм. Станева 

Докладват: Р. Радоева, Ев. Димитров 

 

Разни 
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Габриела Наплатанова откри заседанието на Съвета за електронни медии и поздрави 

всички, които ще го проследят днес, 10 октомври 2024 г. Представи проект за дневен 

ред, включващ обсъждане на възможността седемте кандидати за генерален директор 

на Българското национално радио да бъдат допуснати до третия етап от Процедурата, 

а именно изслушване, както и да бъдат одобрени правила, по които ще преминат 

изслушванията, насрочени за 15 и 16 октомври 2024 г. Г-жа Наплатанова припомни, че 

изборът на генерален директор ще се проведе на 17 октомври 2024 г. Следващата точка 

от дневния ред е свързана с доклад от правна дирекция относно различни уведомления 

и заявления по Закона за радиото и телевизията, както и относно производство по 

ЗАНН. В закритата част ще бъдат разгледани доклади от дирекция Обща 

администрация за различни дейности и услуги, необходими за дейността на Съвета за 

електронни медии. Госпожа Наплатанова подложи така предложения дневен ред на 

гласуване. 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за”: Приема дневния ред. (Приложение 1) 

 

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Допускане на кандидатите за генерален директор на 

Българското национално радио до трети етап от процедурата за избор - 

изслушване. Приемане на правила за изслушването. 

 

Габриела Наплатанова прикани колегите си да изкажат своите впечатления и 

коментари по вече прегледаните концепции на седмината кандидати за генерален 

директор на Българското национално радио, да споделят своето мнение дали всички те 

са допустими, дали отговарят на очакванията им, за да се явят на изслушване, което е 

последния етап от процедурата по избор. Даде думата на госпожа Пролет Велкова. 

Пролет Велкова смята, че е рано да се правят коментари, защото конкурсът тепърва 

предстои, затова ще се ограничи само в едно изречение. Намира, че всички от 

предложените кандидатури са допустими за участие в конкурса. Госпожа Велкова 

отбеляза, че съдейки по концепциите, те не са с еднаква тежест според нейните 

разбирания и представи, но всички са допустими за участие.  

Галина Георгиева намира за добре, че има конкуренция за позицията генерален 

директор на Българското национално радио. Отбеляза, че всички кандидати са 

представили своите документи, които отговарят на изискванията на Закона за радиото 

и телевизията, както и на правилата, приети от Съвета преди години, което позволява 

да бъдат допуснати до следващ етап. От прегледаните концепции и всички 

съпътстващи документи намира, че всеки от кандидатите е развил в различна степен 

своята визия за управлението на Българското национално радио и отговаря в различна 

степен на поставените критерии за професионална, управленска и организационна 

компетентност. Би искала да чуе на изслушването в предстоящите дни как всички те 

ще защитят заложеното в своите концепции.  

Къдринка Къдринова счита, че всички кандидати трябва да бъдат допуснати до 

следващия етап. След като е прегледала концепциите им, ги намира за много интересни 

и мисли, че всеки един от тях заслужава уважение и подробно изслушване. Допълни, 

че подадените документи са изрядни, като всички дребни недостатъци и пропуски са 

били отстранени в съответствие с изискванията на техническата комисия. С 

удоволствие ще изслуша всичките седем кандидати тук, в залата на Съвета, през 

следващата седмица.  
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Симона Велева смята, че в съответствие с чл. 4 от Процедурата за избор на генерален 

директор на националния обществен доставчик на радиоуслуги, съответно на 

генерален директор на националния обществен доставчик на аудио-визуални медийни 

услуги, кандидатите отговарят на изискванията, въплътени в тази процедура, а именно: 

господин Милен Митев, като настоящ генерален директор, е представил цялостна и 

задълбочена концепция, той е член на EBU (Европейския съюз за радио и телевизия) и 

следва да бъде допуснат до следващ етап като му се даде възможност да разгърне тази 

концепция. Госпожа Цветослава Георгиева е показала солидно образование в сферата 

на управление на радиото, стратегия и тактика на съвременното радио, представила е 

също цялостна концепция и следва да бъде допусната до следващ етап. По отношение 

на госпожа Хелия Чавдарова може да се каже, че тя впечатлява със сериозния си опит 

в Българското национално радио, журналист, сценарист и продуцент, има четири 

десетилетия творчески път, отдаден на БНР. Тя също е представила цялостна 

концепция, която следва да бъде чута на следващ етап. Мотив на госпожа Велева за 

допускане до следващ етап на господин Маргарит Русев, преподавател, музикален 

продуцент и ръководител на продуцентска дейност и звукозапис, са представените от 

него всички необходими документи и концепция. Госпожа Ива Дойчинова-Димитрова 

има сериозен управленски и творчески опит в медиите ФМ+, БНР, Радио Фокус, Нова 

телевизия и БТВ, с множество отличия и обществени каузи, представила е една 

разгърната и цялостна концепция, която следва да бъде допусната до следващ етап. По 

отношение на господин Валерий Тодоров може да се каже, че той има дългогодишен 

журналистически и управленски опит, включително и като генерален директор на 

Българското национално радио и то два мандата, и също е представил цялостна 

концепция, която следва да бъде представена на следващ етап. По отношение на 

господин Георги Даскалов трябва да се отбележи опитът му като отговорен редактор 

на интернет портала на Българското национално радио, също отговаря на изискванията 

и следва да бъде допуснат до следващ етап. С така изложените мотиви госпожа Велева 

ще подкрепи и седемте кандидати да представят и да разгърнат своите концепции в 

следващия етап на процедурата. 

Габриела Наплатанова допълни, че кандидатите за участие в процедурата по избор 

на генерален директор на Българското национално радио имат професионален опит и 

престиж, нужния образователен ценз и трудов стаж и отговарят формално на 

изискванията на Закона за радиото и телевизията да се включат в процедурата. 

Концепциите, които госпожа Наплатанова е имала възможност да разгледа, имат 

необходимата структура и макар едни да дават приоритет в развитието на радиото в 

една посока, а други по-скоро в други направления, всички концепции отговарят на 

изискванията, макар и в различна степен да покриват очакванията за всеобхватност в 

решаването на въпроси, свързани с управлението на радиото и визията как това да се 

случва през следващите три години. В този смисъл, госпожа Наплатанова също 

намира, че би следвало до изслушване да се допуснат и седемте кандидати, подали 

документи за участие в процедурата, за да изложат и да защитят визията си за развитие 

на общественото радио. Подложи на гласуване допускането до последния етап на 

процедурата на кандидатите, които следва да се явят на изслушването в поредност, 

съгласно реда на подаване на заявленията си, а именно: Милен Митев, Цветослава 

Георгиева, Хелия Чавдарова, Маргарит Русев, Ива Дойчинова-Димитрова, Валерий 

Тодоров и Георги Даскалов.  

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за“: Допуска до трети етап на Процедурата за избор на 

генерален директор на Българското национално радио – изслушване, всички 

кандидати, подали документи, а именно: Милен Митев, Цветослава Георгиева, Хелия 
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Чавдарова, Маргарит Русев, Ива Дойчинова – Димитрова, Валерий Тодоров, Георги 

Даскалов. 

Списъкът на допуснатите кандидати да се публикува на сайта на СЕМ.  

 

 

Габриела Наплатанова предложи да преминат към обсъждане на начина, по който ще 

протичат изслушванията. 

Емилия Станева – гл. секретар, представи доклада. (Приложение 2) 

 

Габриела Наплатанова даде възможност на колегите си за коментари по доклада. 

Галина Георгиева отбеляза, че представители на Българското национално радио имат 

възможност да изпращат своите въпроси на електронната поща на Съвета за 

електронни медии до началния час на стартиране на изслушването, което ще даде 

възможност тези въпроси да бъдат зададени по време на изслушването.  

Габриела Наплатанова обърна внимание, че са се постарали да има ясна стъпка, ясни 

интервали между отделните кандидати, за да има прогнозируемост на реда, по който 

ще протичат изслушванията в двата поредни дни, 15 и 16 октомври. Госпожа 

Наплатанова се надява тези изслушвания да привлекат внимание, тъй като има 

интересни идеи в самите концепции и увери, че всички депозирани въпроси на 

електронната поща на СЕМ, които засягат концепциите за управление на Българското 

национално радио, ще бъдат зададени на кандидатите. Подложи Правилата за 

изслушване на кандидатите за генерален директор на БНР на гласуване.   

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за“: Приема Правила за изслушване на кандидатите за 

генерален директор на Българското национално радио.  

Изслушванията ще се проведат в поредност, съгласно входящия номер на заявлението 

за участие в процедурата, подадено в СЕМ: 

15 октомври 2024 г. 

10:00 ч. – Милен Митев  

12:00 ч. – Цветослава Георгиева 

14:00 ч. – Хелия Чавдарова 

16:00 ч. – Маргарит Русев 

16 октомври 2024 г. 

10:00 ч. – Ива Дойчинова - Димитрова 

12:00 ч. – Валерий Тодоров 

14:00 ч. – Георги Даскалов

 

Да се уведомят кандидатите за времето и мястото на провеждането му. Съгласно 

приетата с Решение № РД-05-159/2016 г. Процедура, уведомяването да се извърши по 

телефон, за което да се състави протокол или на посочените от кандидатите 

електронна поща и/или факс. 

 

Габриела Наплатанова отново подчерта, че тези правила ще бъдат обявени и 

публикувани на интернет страницата на СЕМ.   

 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклад от дирекция Лицензионни, регистрационни, правни 

режими и международна  дейност относно: 

а) уведомление от Резон ООД за прекратяване на дейността по предоставяне на 

медийна услуга по заявка; 

б) заявление по чл. 125ж от Закона за радиото и телевизията от Резон ООД  за 

вписване на нелинейна медийна услуга; 
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в) административнонаказателно производство, образувано с АУАН № НД-01-

14/12.09.2024 г.  

 

 

а) Уведомление от Резон ООД за прекратяване на дейността по предоставяне на 

медийна услуга по заявка; 

Доротея Петрова – директор на дирекция СА ЛРПРМД, представи доклада. 

(Приложение 3) 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за“: На основание чл. 32, ал. 1, т. 16, б. „в“ във връзка с 

чл. 125к, ал. 2, т. 4 и чл. 125з от Закона за радиото и телевизията, заличава вписването 

в Раздел четвърти на Публичния регистър на нелинейна медийна услуга „видео по 

поръчка“, предоставяна от Резон ООД, с основни параметри: „услугата е достъпна на 

адрес www.fakti.bg/video и включва предоставяне на потребителите на аудио-визуално 

съдържание при поискване, под редакционната отговорност на Резон ООД, 

представляващо интервюта и други видеоматериали с актуална политическа 

тематика“. 

 

 

б) Заявление по чл. 125ж от Закона за радиото и телевизията от Резон ООД  за 

вписване на нелинейна медийна услуга; 

Доротея Петрова – директор на дирекция СА ЛРПРМД, представи доклада. 

(Приложение 3) 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за“: Да се изпрати писмо на заявителя с цел уточняване 

на адреса на предоставяне на услугата или на началната дата на стартирането ѝ. 

 

Габриела Наплатанова обяви, че с тази точка приключва видимата част от днешното 

заседание. Припомни, че на интернет страницата на Съвета ще бъдат качени 

подробностите и график, по който ще преминат изслушванията на седемте допуснати 

кандидати, съгласно Процедурата за избор на генерален директор на Българското 

национално радио. Госпожа Наплатанова пожела приятен ден на всички проследили 

откритата част на заседанието. 

 

 

в) Административнонаказателно производство, образувано с АУАН № НД-01-

14/12.09.2024 г.  

Кр. Димитров – ст. юрисконсулт, представи доклада. (Приложение 4) 

 

Галина Георгиева предложи на колегите си да обсъдят възможността случаят да бъде 

приет за маловажен. 

Пролет Велкова се солидаризира с направеното предложение.   

Габриела Наплатанова даде думата на госпожа Къдринова.  

Къдринка Къдринова смята, че вероятно има смисъл да бъде разгледан вариантът 

маловажен случай, но от друга страна всички големи доставчици на медийни услуги 

би трябвало да са запознати добре със закона и да не допускат подобни нарушения. В 

този смисъл, ако се приеме случаят за маловажен, може би съветниците ще допуснат 

прецедент. Госпожа Къдринова все още обмисля своето решение, не може да каже 

http://www.fakti.bg/video
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точно дали е „за“ или „против“ и в този смисъл ще ѝ е интересно да чуе мнението на 

другите колеги. 

Пролет Велкова направи уточнение, че „маловажен случай“ означава, че има 

нарушение на закона и с такова решение съветниците дават ясен сигнал, че нарушение 

има, но не присъждат финансова санкция.  

Габриела Наплатанова намира, че такива процедурни реплики следва да бъдат 

доизяснени на работен етап, а в момента се взима решение по протокол.   

Пролет Велкова уточни, че изказването й е част от нейната аргументация. 

Габриела Наплатанова посочи, че по време на заседание не е подходящ момент за 

обяснения между съветниците. Даде думата за изказване на госпожа Велева.  

Симона Велева счита, че в случая, както е посочено и от докладващия, въпреки че има 

едно издадено и влязло в сила наказателно постановление за същото нарушение,  не е 

налице повторност по смисъла на §1, т. 33 от ДР на ЗРТ. С оглед характера и степента 

на нарушението и предвид факта, че става дума за кауза от обществен характер, която 

не е довела до приходи на доставчика и по никакъв начин не е комерсиална по своя 

характер, госпожа Велева ще подкрепи предложението на госпожа Георгиева за 

маловажен случай. Ако колегите ѝ имат други предложения, нека ги мотивират. 

Пролет Велкова поиска думата за изказване по процедура. 

Габриела Наплатанова даде думата на госпожа Велкова. 

Пролет Велкова се обърна към председателя с молба да не слага в рамка начините, по 

които съветниците се аргументират.   

Габриела Наплатанова посочи, че госпожа Велкова е адресирала своето изказване до 

друг съветник, изтъквайки някакви доизяснявания. 

Пролет Велкова намира, че дори да е така, в момента се водят обсъждания и тя 

аргументира своята позиция именно с това основание. 

Габриела Наплатанова благодари, ще уважи тази забележка и ще се съобрази. От своя 

страна също се обръща към госпожа Велкова с молба да се съобразява и да взима 

думата само когато ѝ е дадена.   

Пролет Велкова би искала по протокол… 

Габриела Наплатанова отбеляза, че не е дала думата на госпожа Велкова.  

Пролет Велкова поиска думата. 

Габриела Наплатанова даде думата за изказване на госпожа Велкова. 

Пролет Велкова смята, че когато госпожа Наплатанова поставя изискване по този 

начин, независимо дали в или извън протокол, то следва да се отнася във всеки един 

момент и за всички. Намира, че това би било много разумно и много добре. На 

следващо място, госпожа Велкова прикани своите колеги да се опитат отново да 

възстановят един по-нормален работен тон на комуникация помежду си, защото 

нейното лично усещане е, че това не се случва, което никак не е добре за общата им 

работа. Госпожа Велкова счита, че основен ангажимент за осигуряване на нормална 

работна среда и нормален тон на комуникация има госпожа Наплатанова. 

Габриела Наплатанова е съгласна, стига госпожа Велкова да не натиска всеки път 

бутона за звук. Госпожа Наплатанова обърна внимание, че в момента съветниците са в 

режим на диалог в закритата част на заседанието и тя винаги дава думата на всеки, 

който я поиска. Намира, че госпожа Велкова следва да уважава престижа на 

председателската позиция независимо кой я заема, защото и по време на други 

председателства се е държала по подобен начин. Госпожа Наплатанова даде думата за 

изказване на госпожа Георгиева. 

Галина Георгиева отбеляза, че доста често се случва инициативата за добър тон да 

идва от госпожа Велкова и именно на нея винаги да ѝ се струва, че такъв липсва, което 

обикновено се случва след като тя (госпожа Велкова) е отправила своя реплика или 

дуплика, които са последвани от изказвания с по-твърд тон. Смята, че изказването на 
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госпожа Велкова би дало възможност на читателя на протокола, а и на самата госпожа 

Къдринова да намерят думите ѝ за уклон, за убеждаване, че казусът следва да се приеме 

като маловажен случай. Госпожа Георгиева предполага, че това е имал предвид и 

председателят. Тъй като се намират в етап на предстояща процедура за избор на 

генерален директор предполага, че това оказва влияние върху съветниците и е добре 

да се спазва добрия тон, чисто колегиално. Всеки от тях има възможност да отправя 

забележки, но нека подходят по-човешки. 

Габриела Наплатанова даде думата на госпожа Къдринова. 

Къдринка Къдринова уточни, тъй като създалото се напрежение очевидно е 

предизвикано от нейната реплика, че тя по никакъв начин не е целяла някакво 

противопоставяне. Смята, че заседанието се води много коректно, както и че 

председателството на госпожа Наплатанова е изключително коректно. Това е нейно 

лично мнение и впечатление. Намира за добре емоциите сред съветниците малко да 

поспаднат с оглед на отговорния момент, който им предстои. Изрази съжаление, ако е 

предизвикала смут, но наистина е искала да чуе мнението на останалите си колеги, за 

да изработи своята позиция. Смята, че са я убедили, а особено и след като са изгледали 

самия клип изрази своето намерение да подкрепи решение за маловажен случай.  

Габриела Наплатанова даде думата на госпожа Велкова, ако има да допълни нещо 

недоизказано.  

Пролет Велкова посочи, че с направената от нея забележка не е търсила никакво 

противопоставяне и изрично адресира това свое изречение към колегата Къдринова, 

като се надява тя наистина да е усетила, че изказването е било в процес на работно 

обсъждане. Смята, че целта на обсъждането е съветниците да изложат аргументите си 

такива, каквито ги виждат. Аргументите са част от убеждението. В този смисъл, ако 

госпожа Георгиева говори за това, че човек, аргументирайки се, води към някакъв 

уклон, то мнението на госпожа Велкова е, че това е най-естественото нещо. Те затова 

тук обсъждат, защото взаимно се обосновават и се убеждават един друг чрез своите 

аргументи. Относно изказването на госпожа Георгиева, свързано с предстоящия 

конкурс за общественото радио, госпожа Велкова наистина не го разбира и няма да го 

коментира, оставя го с една голяма въпросителна.  

Габриела Наплатанова подложи на гласуване предложението на госпожа Георгиева 

случаят да бъде приет за маловажен. 

  

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за“: По производството, образувано с АУАН № НД-01-

14/ 12.09.2024 г. срещу БТВ Медиа Груп ЕАД за нарушение на чл. 85, ал. 2 от ЗРТ, 

приема случаят за маловажен. 

 

 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: Доклади от Обща администрация относно услуги, 

необходими за дейността на Съвета за електронни медии. 

Райна Радоева – директор на дирекция ОА, представи докладите. (Приложения 

5,6,7,8) 

 

a) Изтичащи срокове на договори на СЕМ: 

 

 

- Никрама ООД; 
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Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за“: Да се предприемат действия за продължаване на 

договорните отношения с дружество Никрама ООД, предоставящо услуга, необходима 

за дейността на СЕМ, съгласно доклада. 

 

- ГАРБ Аудиенс Межърмент АД; 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за“: Да се предприемат действия за продължаване на 

договорните отношения с дружество ГАРБ Аудиенс Межърмент АД (с предложената 

актуализация на цената), предоставящо услуга, необходима на СЕМ, съгласно доклада. 

 

б) Профилактични медицински прегледи и изследвания; 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за“: Да сключи договор с МЦ Хигия Клиник за 

извършване на профилактични медицински прегледи и изследвания, съгласно 

предоставената оферта. 

 

в) Предложение за изработка на рекламни материали; 

 

 

Пролет Велкова предложи поздравителните картички да се поръчат на социално 

предприятие и да бъдат изработени от деца.  

 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за“: Да се предприемат действия за изработка на рекламни 

материали, съгласно одобрения списък: 

х 100 бр. – работен календар, луксозни химикалки, луксозни тефтери, преносима 

батерия, колонки, слушалки, USB за зареждане, бутилка, чаша, кутия за храна, чадъри. 

х 200 бр. - обикновени химикалки; 

Да се избере социално предприятие, което да предостави/изработи поздравителни 

картички. 

 

 

г) Закупуване на офис мебели; 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за“: Одобрява извършване на разходи за подмяна на 

негодно за ползване и закупуване на ново офис обзавеждане на работните помещения, 

съгласно нуждите на СЕМ. 

 

 

д) Коледно тържество. 

 

Решение: 

СЕМ отлага разглеждането за следващо заседание. 
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ПО ТОЧКА РАЗНИ:  

 

 

- Заместване на и.д. председателя на СЕМ д-р Габриела Наплатанова по време 

на командировката ѝ в Лимасол, от 23 до 25 октомври 2024 г. 

 

 

Решение: 

СЕМ реши с 5 (пет) гласа „за“: Госпожа Галина Георгиева - член на СЕМ, да замества 

д-р Габриела Наплатанова – и.д. председател на СЕМ, по време на командировката ѝ в 

Лимасол, Кипър за участие в 60 среща на ЕПРА от 23 до 25 октомври 2024 г. 

(включително). 

 

 

 

- Информация за работен семинар на Подгрупа 3 на ERGA (хибриден формат), 

който ще се състои на 4.11.2024 г. от 14:30 – 18:00 ч. в Брюксел, както и среща на 

Контактната мрежа на ERGA , която ще се състои на 5.11.2024 г. в Брюксел. 

(Приложение 9) 

 

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа „за“ (Галина Георгиева не присъства на  

гласуването на тази точка): Определя Илия Люцканов – гл. експерт СА ЛРПРМД, да 

вземе присъствено участие  в работен семинар на Подгрупа 3 на ERGA и в среща на 

Контактната мрежа на ERGA, които ще се състоят на 4 и 5 ноември 2024 г. в Брюксел. 

 

 

 

- Покана за Национална конференция 2024 „Медийната грамотност: 

устойчивост, експертност, решения“, която ще се проведе на 23 октомври 2024 г. 

в  Sopharma Event Center. (Приложение 10) 

 

 

Решение: 

СЕМ реши участие да вземе д-р Симона Велева – член на СЕМ. 

 

 

 

 

ИНФОРМАЦИИ: 

 

- Уведомително писмо от секретариата на EPRA за одобряване на бюджета и 

увеличение на членския внос за 2025 г. (Приложение 11) 

 

СЕМ реши: Приема информацията. 

 

 

 

Габриела Наплатанова закри заседанието.  
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Материали приложени към Протокол № 33 

 

Приложение 1 (Дневен ред) 

Приложение 2 (Правила за изслушване на кандидатите за генерален директор на 

Българското национално радио с изх. № РД-21 25-00-13/ 08.10.2024г.) 

Приложение 3 (Доклад от Св. Николова с изх. № ЛРР-15 30-04-56/08.10.2024 г.) 

Приложение 4 (Доклад от Кр. Димитров с изх. № ПД-08 30-12-41/ 08.10.2024 г.) 

Приложение 5 (Доклад от Ев. Димитров, Р. Радоева с изх. № ИО-04 30-05-5/ 09.10.2024 г.) 

Приложение 6 (Доклад от Р. Радоева с изх. № АСД-099 30-08-30/ 09.10.2024 г.) 

Приложение 7 (Доклад от Р. Радоева, Н. Николова с изх. № БФ-22 30-06-112/ 09.10.2024 

г.) 

Приложение 8 (Доклад от Р. Радоева с изх. № АСД-09 30-08031/ 09.10.2024 г.) 

Приложение 9 (Писмо от секретариата на ERGA с вх. № МД-08 30-11-66/ 08.10.2024 г.) 

Приложение 10 (Покана за Национална конференция 2024 «Медийна грамотност: 

устойчивост, експертност, решения» с вх. №РД-22 06-00-83/ 09.10.2024 г.) 

Приложение 11 (Уведомително писмо от секретариата на ЕПРА с вх. № МД-08 30-11-51/ 

02.10.2024 г.) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Старши специалист:       …………………   

 Николина Джидрова 

                                                                                                                           

 

 

Д-р Габриела 

Наплатанова 

И.д. председател на СЕМ  

 

 

.......................... 

  

Пролет Велкова        ………………. 

 

  

 

Галина Георгиева 

    

   

          ………………… 

    

 

 Д-р Симона Велева 

            

                    

……………… 

 

 

 

 

Къдринка Къдринова        …………………..          

 


